
Je bent mijn lieve zoon; in jou vind ik vreugde! 
 
 
Vandaag geen kindje in de kribbe,  
geen wijzen die het koningskind zoeken,  
maar een volwassen man in de rij van alle mensen 
die ingaan op de oproep van Johannes, 
schouder aan schouder, mens tussen de mensen… 
 
Na 30 jaar komt Jezus, de timmerman uit Nazareth,  
uit de kast als de Gezondene van de Vader. 
Het moest er van komen,  
want even voordien riep Johannes:  
“Maak u klaar, want de Messias komt!  
 Hij zal dopen met heilige Geest en vuur.”  
 
Nu staat Hij daar: druipnat uit de Jordaan opgestaan, 
als een andere mens, geroepen en gezonden 
om een goede herder te worden,  
die troost en moed inspreekt,  
die wie verloren loopt niet zomaar veroordeelt, 
die de liefde van de Vader tastbaar maakt,  
heel nabij… 
 
Gedoopt zijn is Jezus achterna gaan.  
Het is in ons zowel de bewogenheid  
voor zijn Vader als voor de mensen laten groeien.  
Want de kous is nooit af… 
 
Man zijn, vrouw zijn, kind zijn naar het hart van God!  
Zoals Christus, al weldoende rondgaan,  
en zeker naar mensen in wie Gods liefde  
het meest zoek is en geschonden...  
 
Dan mag je de stem van de Vader horen: 
Jij bent mijn geliefde zoon,  
jij bent mijn geliefde dochter,  
in jou vind ik vreugde… 
 
 
Paul 


